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Årets första Styrelsen informerar och vi hoppas att ni har haft en härlig tid över jul och 
nyår. Nu går vi in i andra halvlek, för att prata i idrottstermer, och vi inväntar vårvädret 
och starten på olika projekt. Men än så länge är det januari och inte det roligaste av 
väder ute, men vi har här lite att informera om i alla fall från senaste styrelsemötet. 

• EBD, dessa nödbatterier till hissarna ska nu installeras av Kone med början i 
februari. Förvaltningen kommer att informera när det blir dags för din port. En hiss 
i taget stängs av och får sitt EBD. 

• Hissarna kräver också löpande service, äran att utföra detta åt oss har fallit på 
Kone som vi således har skrivit serviceavtal med. 

• OVK (obligatorisk ventilationskontroll) kommer också att påbörjas under februari, 
information kommer att komma. Läs noga och följ instruktionerna så vi slipper ta 
repriser på detta för att få en godkänd OVK och för att det ska flyta smidigt. 

• Kursutbudet för våren är lika populärt som i höstas med fulla kurser och högt 
tryck på ansökningarna. Kul att så många engagerar och aktiverar sig. 

• Vår ekonomi, resultatet för 2024, som ännu inte är helt färdigställt, kommer att 
landa på plussidan. 

• Vi fick ingen återkoppling på om den första måndagen med den nya drop-in-tiden 
mellan kl. 11.00-12.00 var uppskattad eller välbesökt. Men vi påminner igen om 
att det numera finns två tider för drop-in på servicekontoret, helgfria måndagar 
och torsdagar. Tiderna finner ni på hemsidan. 

• Redan nu vill vi informera om att det i mars kommer att bli ett mingelmöte. 
Detaljerna är inte spikade ännu så vi ber att få återkomma om dessa lite senare. 

• Motioner till stämman 2025. Dessa ska vara inlämnade senast den 28/2-25 och 
det går bra att skicka in dessa per mejl eller lägga i lådan på det analoga viset. 
Mer information om detta finns på vår hemsida. 

Nästa styrelsemöte är den 18/2-25 och ungefär en vecka senare kommer nästa utgåva 
av Styrelsen informerar. 


